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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 3. redni seji, dne 18.12.2014, so člani Občinskega sveta postavili vprašanja oziroma 
predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja naslednje odgovore:  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Najprej eno splošno vprašanje. Zanima me, če bo decembra še kakšna seja občinskega 
sveta, ali danes zaključujemo? Ker prihodnjič upam, da bomo imeli tudi kakšno pavzo. 
Zaslužimo si jo vsaj 10 minut. 
 
Prebrala bom samo eno pobudo, ostala vprašanja vlagam pisno. Na zadnji seji Občinskega 
sveta, 4. decembra je Občinski svet imenoval Nadzorni odbor Mestne občine Koper. V 
zadnjem mandatu, v obdobju 2011 – 2014 občinski svetniki nismo prejeli o delovanju tega 
izjemno pomembnega nadzornega organa porabe javnega denarja prav nobene informacije. 
Torej, nobenega poročila. 
 
Menim, da Nadzorni odbor Mestne občine Koper ne sme delovati politično, četudi so člani 
imenovani iz različnih strank. To je prvi pogoj za dobro, kakovostno in strokovno delovanje v 
dobrobit občanov in občank. Člani bi se morali ustrezno izobraževati z udeležbo na 
strokovnih seminarjih, delovati javno in transparentno ter izmenjavati izkušnje z zunanjimi 
ravizijami, Računskim sodiščem in drugimi. 
 
Predlagam, da v tem mandatu Nadzorni odbor zastavi svoje delo z ustreznim programom 
dela nadziranja porabe javnega denarja tako v javnih zavodih, KS, sami občinski upravi, 
pripravi svoj poslovnik in pravila delovanja, poročila in druge akte. Poleg nadziranja 
proračuna občine, revidiranja zaključnega računa, premoženjsko pravnih zadev pri nakupu in 
prodaji bi posebej izpostavila javne razpise. Obravnavati bi morali tudi vse pobude občinskih 
svetnikov in tudi občanov. 
 
Nadzorni odbor bi moral Občinskemu svetu poročati najmanj en krat letno in v poročilo 
vključiti tudi pomembne informacije o stanju v javnih podjetjih, kot je Komunala Koper, 
Rižanski vodovod. O Komunali Koper, o samem poslovanju, res že dolga leta ne vemo 
ničesar v Občinskem svetu. 
 
Le s takim delovanjem bo Nadzorni odbor postal ugledna, pomembna in koristna inštitucija.  
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PISNO: 
 

1. PRIORITETE VZDRŽEVANJA OBČINSKE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
 
Sprašujem, ali ima Komunala Koper sprejete prioritete na področju vzdrževanja komunalne 
infrastrukture? Prosila bi kopijo tega dokumenta. V SLS Koper menimo, da bi morala slednje 
določiti skupaj z vsemi deležniki (občinska uprava, krajevne skupnosti, vaške skupnosti …) 
in se tega tudi držati v daljšem časovnem obdobju ter vsaj enkrat letno poročati občinskemu 
svetu. Le tako bi lahko Komunala planirala svoje človeške in materialne vire, politika pa skozi 
proračun udejanjala potrebe občank in občanov. 
 
ODGOVOR: Komunala Koper pripravlja v septembru oz. oktobru tekočega leta za naslednje leto 
vsakoletne predloge Plana vzdrževanja komunalne infrastrukture, ki jo ima v upravljanju. Te predloge 
pošljejo predstavnikom Mestne občine Koper (MOK) v pregled in usklajevanje.  
 
Investicijsko vzdrževalna dela se letno izvajajo skladno z zagotovljenimi sredstvi s strani proračuna 
MOK, tekoča vzdrževalna dela pa se izvajajo skladno s predvidenimi sredstvi v okviru gospodarskega 
plana Komunale Koper. 
 

2. GIBANJE ŠTEVILA ZAPOSLENIH V KOMUNALI KOPER d.o.o.  
 
Naprošam za podatke o gibanju števila zaposlenih po delovnih mestih za leto 2013 in 2014. 
Zanima me tudi število zaposlenih s stalnim bivališčem v Mestni občini Koper ter v ostalih 
občinah. Za nove zaposlitve v 2014 prosim posebno pojasnilo (razlog za zaposlitev, delovno 
mesto oz. področje dela, obdobje zaposlitve, način kadrovanja …).  
 
ODGOVOR: Stanje zaposlenih v podjetju Komunala Koper, d.o.o.- s.r.l. na dan 31.12.2013 je bilo 216 
zaposlenih. V letu 2013 se je v primerjavi z letom 2012 število zaposlenih zmanjšalo za dva delavca.  
 
Stanje zaposlenih v podjetju na dan 31.12.2014 je 224 zaposlenih. Od tega 209 delavcev za 
nedoločen čas ter 15 za določen čas. Vsi kandidati, ki so se zaposlili v podjetju Komunala Koper, so 
bili izbrani z javnim razpisom, razen v primerih nadomeščanja delavcev zaradi daljše bolniške 
odsotnosti ali sezonskih povečanj del. V teh primerih so bili primorani zagotavljati neprekinjeno 
izvajanje javnega servisa, in sicer s študenti, ali s kratkotrajnimi zaposlitvami v trajanju  od enega do 
treh mesecev. Delavce so na novo zaposlovali  predvsem na operativni ravni Komunalnih delavcev, 
bodisi zaradi nadomestitve upokojitev, povečanja obsega del, odprtja zbirnega centra na Serminu, vse 
v skladu s kadrovskim načrtom in z namenom doslednejšega izvajanja javnega servisa in 
kakovostnejšega izvajanja storitev. 

 
2a. GIBANJE PLAČNIKOV ZA KOMUNALNE ODPADKE – FIZIČNE OSEBE  

 
Prosim za podatke o številu plačnikov (zavezancev) za smeti za zadnjih pet let. Ali ste v tem 
času ugotavljali, kdo ne prejema položnic in urejali potrebne evidence. Zanima me tudi 
povečanje prihodkov zaradi spremenjenega načina obračunavanja smeti (prehod od 
kvadrature bivališča na število oseb v gospodinjstvu), in sicer po posameznih mesecih od 
datuma uvedbe naprej.  
 
ODGOVOR:  

 Spremljanje evidenc 
 
Na Komunali Koper d.o.o. so kontrolorji zadolženi za vodenje in spremljanje evidence uporabnikov 
tako za pravne kot fizične osebe ter reševanje reklamacij na terenu. 



 Povprečno število odjemnih mest (fizične osebe) zadnjih 5 let 
 

Leto/mesec 

Povp. št. 
odjemnih 

mest 

2010 16.527 

2011 17.216 

2012 17.781 

2013 18.142 

2014* 20.958 

 
*Opomba: v letu 2014 so s prehodom na nov način obračuna smetarine (število oseb v gospodinjstvu) 
prejeli evidenco o številu gospodinjstev iz uradnih evidenc  
 

• Povišanje prihodkov iz obračuna smetarine fizičnih oseb za leto 2014/2013  
 
Povprečno povišanje prihodkov iz obračuna smetarine fizičnih oseb za leto 2014/2013 znaša cca. 4% 
(mesec marec 5,19%, april 6,14%, maj 5,24%, junij 4,49%, julij 4,26%, avgust 3,7%, september 
3,55%, oktober 3,13%, november 3,51%, december 2,61%); obdobje januar ter februar 2014/2013 ni 
primerljivo, saj so nove cene sprejeli 23.2.2013. 
 
Vzrok za mesečna nihanja povišanja prihodkov: s 1.1.2014 so prejeli uradno evidenco gospodinjstev, 
ki jo usklajujejo z dejanskim stanjem na terenu, zato se baza podatkov dnevno spreminja 
(združevanja gospodinjstev, dokazovanje začasnega bivanja, bivanja v domovih upokojencev…) na 
podlagi uradnih listin. 

 
3. VRAČANJE VLAGANJ V JAVNO TELEKOMUNIKACIJSKO OMREŽJE NA 

OBMOČJU MOK, katerih upravičenec je lokalna skupnost  
 
Zanima me, koliko je bilo dejanskih upravičencev po odloku, skupna vrednost za vračilo ter 
stanje na dan 30.11.2014 (nevrnjena sredstva, število in vzroki). Komu in kdaj so bila 
nevrnjena sredstva dodeljena (krajevne skupnosti)?  
 
ODGOVOR: Dejanskih končnih upravičencev je bilo 4341. Prejeli smo 2.289.207,61 € sredstev za ta 
namen. Upravičenci in prejeta sredstva  so bili vodeni ločeno po posameznih KS in po posameznih 
obdobjih vlaganj. Nevrnjenih sredstev je 225.475,27 €; ta sredstva niso bila vrnjena, saj se dejanski 
končni upravičenci  (torej dediči po dejanskem upravičencu) niso javili ali jih ni bilo moč najti. V skladu 
s 7. a členom Odloka o postopku vračanja vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje na območju 
Mestne občine Koper, katerih upravičenec je lokalna skupnost (Uradne objave, št. 48/2002, Uradni list 
RS, št. 75/2004 in Uradni list RS, št. 80/2008) se taka sredstva, ki jih ni mogoče nakazati dejanskim 
končnim upravičencem vložijo v infrastrukturo, na območju, kjer je bilo  izvršeno predmetno vlaganje. 
Sredstva so namenska in bodo porabljena v skladu z odlokom. Zadeve  so  v fazi zaključevanja, saj 
so nekateri primeri ostali odprti na prošnjo dedičev, ki so preko sodišča iskali dodatni sklep o 
dedovanju (zaradi naknadno ugotovljenega premoženja) po dejanskem upravičencu. 
. 
 

4. STROŠKI ZASADITVE NOVIH DREVES NA MESTA UNIČENIH PALM  
 
V letošnjem letu je MOK na prazna mesta uničenih palm zasadila nova drevesa. Zanima me, 
katera vrsta dreves je zasajena, kdo je bil dobavitelj, kolikšni so bili stroški dobave in drugi 
stroški, povezani z zasaditvijo (končna cena za eno drevo z vključenimi direktnimi in 
indirektnimi stroški). Kakšno vzdrževanje zahteva ta tip dreves in kakšna so priporočila 
stroke za to? Ali obstaja garancija in za kakšno obdobje? Kdo je poravnal račune, kdaj in v 
kakšni višini?  
 
ODGOVOR: Na različnih lokacijah je za MOK Komunala Koper v letu 2014 posadila različno drevje. 
Na Pristaniški ulici je bilo junija zasajenih 10 hrastov - QUERCUS ILEX. Vrednost pogodbe je  
23.845,99 EUR.  



 
Dobavitelj omenjenih dreves za Komunalo Koper je bila vrtnarija v Italiji - Giorgio Tesi Group. 
 
Garancija je in velja za eno vegetativno obdobje. 

 
5. REKONSTRUKCIJA IN NADZIDAVA OBJEKTA PODRUŽNIČNE ŠOLE SVETI 

ANTON 
 

Na 19. seji OS dne 29.5.2014 je OS potrdil novelacijo investicijskega programa v višini 
2.353.144,00 EUR.  
 
Zanima me, ali so dela na navedeni šoli v celoti končana, če ne, katera dela še niso 
končana? Ali je prišlo na objektu do kakšne škode in uveljavljanje garancije za gradbena ali 
druga dela?  
 
ODGOVOR: Dela na navedeni šoli so končana. V času zimskih počitnic so bile odpravljene določene 
manjše reklamacije. Na objektu ni prišlo do večje škode, zato ni bilo potrebno uveljavljati garancije za 
gradbena dela. Manjša škoda je bila povzročena zaradi izredno močnega vetra, ko so se na vzhodni 
fasadi zvile maske zunanje žaluzije. Škodo bomo uveljavljali preko zavarovalnice. 

 
6. IZJAVA ZA UKINITEV ZDRAVJU ŠKODLJIVIH DEJAVNOSTI NA OBMOČJU 

TRŽAŠKE ŽELEZARNE  
 
Na 19. seji OS dne 29.5.2014 je OS sprejel navedeno izjavo. Vsi trije župani (Koper, Izola in 
Piran) – podpisniki te izjave naj bi predlagali, da se pobuda o prioritetnem reševanju 
problema tržaške železarne posreduje vsem slovenskim in italijanskim novoizvoljenim 
poslancem  EU. Podpisniki so tudi predlagali sosednjim italijanskim občinam, da sodelujejo 
pri iskanju rešitve ter da zaprosijo ustrezne inštitucije EU za finančno pomoč. 
 
Zanima me, kdaj in katere aktivnosti je MOK izvedla v zvezi z navedeno izjavo, sprejeto na 
OS.  
 
ODGOVOR: V preteklem mandatnem obdobju, konec maja 2014 je bila s strani svetnikov stranke 
Oljka na župane in občinske svete občin Izola in Piran ter Mestne občine Koper naslovljena pobuda 
oziroma predlog za sprejem protestne note za ukinitev zdravju škodljivih dejavnosti na območju 
tržaške železarne. Predlogu je bilo priloženo besedilo protestne note, ki naj bi ga obravnavali in 
sprejeli vsi trije občinski sveti. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper je na seji dne 29. maja 2014 obravnaval navedeni predlog ter v 
zvezi s tem sprejel »Izjavo za ukinitev zdravju škodljivih dejavnosti na območju tržaške železarne«. 
 
Občinska sveta občin Izola in Piran pa tedaj izjave nista obravnavala, zato je Župan Mestne občine 
Koper župana občin Izola in Piran pozval, da mu posredujeta informacijo, ali sta morebiti občinska 
sveta predlog za sprejem protestne note že obravnavala, oziroma ali jima ju bosta predložila v 
obravnavo. V ta namen jima je posredoval tudi izjavo, ki jo je sprejel Občinski svet Mestne občine 
Koper. Dokument je pripravljen v obliki za sprejem na vseh treh občinskih svetih. Odgovorov še nismo 
prejeli. 
 

7. ZAŠČITA LASTNINE MOK – ZNAK PRIMORSKA ZA VEDNO  
 
Prosim za informacijo, ali je MOK kupila navedeni znak (materialno avtorske pravice) v zvezi 
s praznovanjem državnega praznika Vrnitev Primorske k matični domovini v Kopru leta 2012 
in ga ustrezno zaščitila pri Agenciji za intelektualno lastnino? Če da, me zanima, koliko je 
plačala za nakup, kdaj je bil nakup izvršen? Katere pravice in kakšno strategijo zaščite in 
uporabe ima danes MOK do slednjega ter v katerem aktu je to urejeno. Zanima me, kdo je 
odgovoren, da je bil znak odtujen za privatno rabo in kdo je skrbnik take lastnine na občinski 
upravi MOK?  



 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je sklenila avtorsko pogodbo z avtorico Darjo Vuga za oblikovanje 
in prelom vizualij za prireditev »Primorska ZA VEDNO«. Pogodba je predvidela izključni prenos 
materialnih pravic enkrat za vselej za vse primere. Avtorici je bilo plačanih 3.510,84 EUR brutto. Rok 
izvedbe del pa je bil 14.9.2012. 
 
Mestna občina Koper je v nadaljevanju izvedla vse postopke za registracijo znamke »PRIMORSKA 

ZA VEDNO« kot ga določa Zakon o industrijski lastnini in tudi pridobila odločbe za registracijo znamke 

(za rdečo, modro in belo barvno kombinacijo) Urada Republike Slovenije za intelektualno lastnino. 

Podatki o znamki so objavljeni v Biltenu za industrijsko lastnino. Seznam blaga in storitev vezan na 

zaščito znamke pa obsega naslednje razrede po Nicejski klasifikaciji: 09, 16, 18, 21, 22, 24, 25, 26, 

35, 41. 

Glede vprašanja, kdo je odgovoren, da je bil znak odtujen za privatno rabo, naj povemo, da Mestna 

občina Koper nikomur ni ničesar odstopila, prav tako smo prepričani, da v nobenem primeru ni prišlo 

do odtujitve znaka za privatno rabo. V obdobju pred zadnjimi lokalnimi volitvami smo bili s strani ene 

od strank uradno seznanjeni z logotipom, ki bi utegnil spominjati na logotip »Primorska za vedno«, 

vendar v občini nismo videli takih podobnosti, zaradi katerih bi bili, kot izključni lastniki materialnih 

pravic za avtorsko delo, glede na določila Zakona o avtorskih in sorodnih pravicah oškodovani. 

Logotip stranke se namreč z logotipom proslave Primorska za vedno ne ujema niti v barvah niti v 

simbolih. 

8. USODA MUZEJSKEGA TRGA  
 

Načrti za ureditev Muzejskega trga so bili javnosti v preteklih letih predstavljeni, vendar 
ugotavljamo, da se ne realizirajo. Muzejski trg je neurejeno parkirišče, neustrezno 
zavarovano najdbišče, skratka v takšnem stanju, da je mestu in turistom bolj v sramoto kot 
ponos. Zanima me, kakšna je strategija MOK za reševanje tega trga – kaj od preteklih 
sklenjenih pogodb (dogovorov) še velja, kaj je propadlo oz. kaj lahko sporočimo občanom in 
občankam Kopra. 
 
Predlagam, da se začasno uredi arheopark, da se odstrani nevarne dele in uredi z naravnimi 
materiali ter zasadi primerno zelenje. Ohrani naj se tudi parkirišče, ki je nujno potrebno.  
 
ODGOVOR: Na območju Muzejskega trga je bila v letu 2008 na podlagi izvedenega javnega razpisa 
za podelitev stavbne pravice, le-ta podeljena družbi MONS d.o.o., in sicer za izgradnjo poslovno 
stanovanjskega objekta z garažno hišo, za obdobje 50 let. Idejna zasnova investitorja, ki je bila ena od 
podlag v okviru podelitve stavbne pravice, je vsebovala tudi projektno rešitev celostne ureditve 
Muzejskega trga.    
 
V letu 2012 je bil s strani družbe Mons d.o.o. podan predlog za razvezo pogodbe z izplačilom 
odškodnine s strani Mestne občine Koper, čemur Mestna občina Koper ni ugodila, saj za to ni bilo 
utemeljenih razlogov.  
 
Temu je sledila tožba družbe MONS d.o.o. za razvezo pogodbe o stavbni pravici. Mestna občina 
Koper pri realizaciji pogodbe, predmet katere je tudi celostna ureditev Muzejskega trga, vztraja, 
vendar do zaključka sodnega spora z nepremičninami na predmetnem območju ne more razpolagati.  

 
9. PARKIRIŠČE POD BASTIJONOM IN POLNILNA MESTA ZA ELEKTRIČNE 

AVTOMOBILE  
 
Zanima me, katera firma je zakupila kar nekaj parkirnih mest pri dvigalu (pod bastijonom), za 
kakšno obdobje in kakšno ceno. 
 



Kolikšna je zasedenost polnilnih mest za električne avtomobile (na parkiriščih)? Menimo, da 
zasedajo elitne lokacije in niso zasedena. Koliko električnih avtomobilov je registriranih v 
naši državi in koliko v naši občini?  
 
ODGOVOR: Najemnik treh rezerviranih parkirnih prostorov na javnem parkirišču ob Severni obvoznici 
(pod bastijonom) je Uprava RS za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin (UVHVVR). Pogodbe o 
najemu rezerviranih parkirnih prostorov za potrebe opravljanja dejavnosti se sklepajo za obdobje 
enega leta (koledarsko leto). Tarifa za uporabo rezerviranega parkirnega prostora za potrebe 
opravljanja dejavnosti znaša 75 EUR mesečno za posamezni parkirni prostor. 
 
Z natančnimi podatki o zasedenosti polnilnih mest za električna vozila na občinskih parkiriščih ne 
razpolagamo, ker polnilne postaje ob nabavi niso bile opremljene s ustrezno elektronsko opremo 
(števcem), ki bi beležil število polnjenj. Ker je polnjenje električnih vozil brezplačno in časovno 
omejeno na maksimalno dve uri, posebna elektronska oprema, ki bi beležila število polnjen, 
porabljeno električno energijo za posamezno polnjenje, strošek polnjenja in izdajo računa za 
opravljeno storitev ob nabavi polnilnih postaj ni bila zahtevana.  
 
Tako kot vi tudi mi ugotavljamo, da so ti parkirni prostori oziroma polnilna mesta zelo slabo zasedena. 
Postrežemo vam lahko s podatkom, da je bilo na polnilni postaji ob Severni obvoznici (pod 
bastijonom) v obdobju od postavitve polnilne postaje, to je septembra 2012 do danes porabljenih 1044 
kWh električne energije. Če pa pri polnjenju manjšega električnega vozila pri dveh urah polnjenja 
porabimo okoli 5kWh energija lahko hitro izračunamo, da se je eno polnjenje opravilo približno na 
vsake štiri dneve. Glede na dejstvo, da je v Sloveniji registriranih 370 električnih vozili in je od tega 
samo 120 osebnih vozil lahko sklepamo, da je zasedenost polnilnih postaj enaka po celi Sloveniji, kjer 
je trenutno na javnih površinah 125 polnilnih postaj za električna vozila. S podatkom o električnih 
vozilih, ki so registrirana v naši občini ne razpolagamo, menimo pa, da jih lahko preštejemo na prste.        

 
 

10. ODKUP ZAPUŠČENIH KOMPLEKSOV INDE IN CITROËN  
 
Ali MOK razmišlja o novih javnih prostorih, ki bi jih lahko dobili z odkupom zapuščenih 
navedenih kompleksov, ki bi jih lahko uporabili za razvijanje sodobnih oblik skupnostnega 
delovanja, nove prostore za obrtne in druge dejavnosti, za nova delovna mesta ….  
 
ODGOVOR: Celotno območje bo potrebno ponovno urbano ovrednotiti in predvideti nove funkcije v 
povezavi z načrtovano ureditvijo krožišča in rešitvijo prometne problematike Šmarske ceste, ki je 
državnega pomena. Vse do ovrednotenja in iskanja novih vsebin za to območje, ni možno predvideti 
nadaljnje aktivnosti. Z novim OPN se bo analiziralo in ugotovilo ali je še vedno smiselno ohraniti 
območje za proizvodnjo in centralne dejavnosti ali pa nameniti  temu prostoru novo vsebino.  

 
 

11. POBUDA: DELOVANJE NADZORNEGA ODBORA MOK  
 
Občinski svet je na 2. redni seji 4.12.2014 imenoval nadzorni odbor MOK. V zadnjem 
mandatu, v obdobju 2011 – 2014 občinski svetniki nismo prejeli o delovanju tega izjemno 
pomembnega nadzornega organa porabe javnega denarja nobene informacije.  
 
Menim, da NO MOK ne sme delovati politično, četudi so člani imenovani iz različnih strank. 
To je prvi pogoj za dobro, kakovostno in strokovno delovanje v dobrobit občanov in občank. 
Člani bi se morali ustrezno izobraževati z udeležbo na strokovnih seminarjih (Inštitut za 
finančno javno pravo), delovati javno in transparentno ter izmenjavati izkušnje z zunanjimi 
ravizijami, Računskim sodiščem in drugimi. 
 
Predlagam, da v tem mandatu NO zastavi svoje delo z ustreznim programom dela 
nadziranja porabe javnega denarja tako v javnih zavodih, KS, sami občinski upravi, pripravi 
svoj poslovnik in pravila delovanja, poročila in druge akte. Poleg nadziranja proračuna 
občine, revidiranja zaključnega računa, premoženjsko pravnih zadev pri nakupu in prodaji bi 



posebej izpostavila javne razpise. Obravnavati bi morali tudi vse pobude občinskih svetnikov 
in tudi občanov. 
 
NO bi moral Občinskemu svetu poročati najmanj en krat letno in v poročilo vključiti tudi 
pomembne informacije o stanju v javnih podjetjih (Komunala, Rižanski vodovod, …). 
Le s takim delovanjem bo NO postal ugledna, pomembna in koristna »inštitucija«. 
 
ODGOVOR: Pobuda je bila posredovana Nadzornemu odboru MOK. 
 
   
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Vložila bom en pisni predlog oziroma vprašanje in dala enega ustnega ter eno ustno pobudo. 
 
Prvo vprašanje: zanima me o zaposlovanju na občini. Danes je namreč prišla novica v 
Primorske novice, da ponovno zaposlujemo še enega svetnika. Glede na to, da bi bilo 
potrebno itak tako ali tako varčevati, me namreč zanima, zakaj oziroma čemu zaposliti še 
enega svetovalca? Se pravi, v tem primeru govorimo o gospodu Dejanu Škerliču, kot 
vmesnem členu med krajevnimi skupnostmi in občino. V Mestni občini Koper že imamo 
Službo za krajevno samoupravo s predstojnikom in zaposlenimi. Ali zdaj le-ti ne opravljajo 
dobro svojega dela, ali … Želela bi pisni odgovor. 
 
Glede pobude: prej sem sicer že v peti točki oziroma predlogu povedala nekaj o našem 
stališču glede muzeja oziroma obnove Pokrajinskega muzeja, pa sem postavila v bistvu 
vprašanje, nisem pa dobila odgovora. Postavila ga bom še enkrat. Namreč, moramo se 
spomniti, da je bila Galerija Loggia pred kratkim zaprta, ker se je rušil omet. Zanima me ali 
sodobna likovna umetnost ni ključna, ključno torišče mestnega kulturnega življenja? Ali si 
torej Loggia ne zasluži temeljne prenove, tako kot muzej?! Na tej točki dajem pobudo, da se 
na podoben način začne reševati tudi ostalo kulturno dediščino.  
 
PISNO:  
 
 

1. Na podlagi Predloga odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča, ki jasno obremenjuje določen del zemljišč, ki 
sovpadajo z geografsko lego zemljišč, na katerem deluje Luka Koper, se postavlja 
razumna in utemeljena skrb, da občina namenoma obremenjuje ravno to podjetje. 
 
Pred časom, ko je upraviteljem občine to ustrezalo, je MOK bila glasna zagovornica 
interesov Luke pred državnimi posegi, torej si jo je jemala kot nekaj, kar je potrebno 
varovati. Danes, s tem odlokom, pa se kaže prav nasprotno.  
 
Župana zato sprašujem, zakaj s prejetjem odloka dodatno obremenjuje za 15% 
podjetje Luka Koper in ne poišče drugih rešitev za sanacijo občinskih financ?  

 
ODGOVOR: Kakor je bilo obrazloženo že na seji  Občinskega sveta MOK dne 23.12.2014, ob 
sprejemanju Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v Mestni občini Koper in Občini Ankaran, je bila sprememba odloka potrebna zaradi 
uskladitve obstoječega odloka z dejanskim stanjem glede na razvoj gospodarske javne infrastrukture 
ter iz vidika razmejitve območij zaradi nastanka nove občine. 
 
Z razveljavitvijo Zakona o davku na nepremičnine, ki bi nadomestil odlok, je ponovno postala aktualna 
potreba po novelaciji odloka sprejetega leta 2003. Zaradi dinamike gospodarskega razvoja, katera je 
najbolj skoncentrirana na območju mesta Koper in njegovega primestnega dela, takrat veljavni odlok 
ni odražal več dejanskega stanja na področju določitve kriterijev in meril za obračunavanje 



nadomestila saj so bila območja, ki so predmet odloka, podvržena spremembam prostorskega 
urejanja tako na državni kot na lokalni ravni. 
 
Sprememba obremenitve Luke Koper in drugih zavezancev po novem odloku, zato ni posledica 
saniranja občinskih financ, temveč je posledica potrebe po posodobitvi odloka, ki ni več odražal 
dejanskega stanja območij stavbnih zemljišč, ki so predmet obračuna nadomestila, v smislu 
namembnosti le-teh in razvoja gospodarske javne infrastrukture, na katero se slednja priključujejo. 

 
2. Iz javnih odzivov nam je znan podatek, da je župan, torej MOK, zaposlil še enega 

svetovalca. To je že šesti v vrsti, kljub temu, da občina varčuje skoraj pri vsem, razen 
pri županu, kot kaže. 

 
Njegov novi svetovalec, Dejan Škerlič, naj bi služil kot vmesni člen med krajevnimi 
skupnostmi in občino. Sprašujem se, zakaj župan potrebuje svetovalca na tem 
področju, če pa imamo za to že Službo za krajevno samoupravo, s predstojnikom in 
zaposlenimi. Ali ti ne opravljajo dovolj dobro svojega dela? Sprašujem še, kolikšen bo 
letni strošek zaposlitve novega svetovalca, ki ga bo nosila občina? 

 

ODGOVOR: Dejan Škerlič je zaposlen od 26.11.2014 na strokovno-tehničnem delovnem mestu 

Koordinator V – svetovalec župana za stike s strankami v Kabinetu župana, za določen čas, najdlje za 

čas trajanja funkcije funkcionarja – župana. Delovno mesto je vezano na osebno zaupanje 

funkcionarja – župana Borisa Popoviča. 

Pri tem velja omeniti, da njegovo delo ni vezano samo na sodelovanje občine s krajevnimi 

skupnostmi, ampak da je njegova funkcija predvsem sprejemanje strank, občank in občanov, s 

konkretnimi in specifičnimi  vprašanji, pri katerih jim krajevne skupnosti ne morejo pomagati. Dejan 

Škerlič tako predstavlja dejansko vmesni člen med občani, posameznimi krajevnimi skupnostmi in 

županom Mestne občine Koper.    

V skladu s prvim odstavkom 68. člena in v povezavi s 70. in 73. členom Zakona o javnih uslužbencih, 

javni uslužbenec sklene delovno razmerje za določen čas s pogodbo o zaposlitvi, in sicer za delovno 

mesto, ki je določeno v sistemizaciji. Na podlagi kataloga del in nalog oziroma sistemizacije občinske 

uprave Mestne občine Koper, se na navedenem delovnem mestu opravljajo sledeče naloge: 

- svetovanje županu na področju poslovanja s strankami ter pomoč pri koordinaciji stikov s 

strankami, 

- oblikovanje predlogov za izboljšavo poslovanja s strankami, 

- pomoč strankam pri koordiniranju stikov med posameznimi uradi oz. samostojnimi službami z 

namenom učinkovitega poslovanja, 

- neposredna pomoč pri svetovanju z delovnega področja in sodelovanje z vodji uradov oz. 

samostojnih služb v zvezi s poslovanjem s strankami, 

- opravljanje drugih nalog po nalogu župana ali direktorja občinske uprave. 

 

Končni letni strošek za svetovalca župana znaša 17.093,10 EUR.  Znesek vsebuje bruto plačo, 

prispevke delodajalca, povračilo regresa za malico, premije kolektivnega dodatnega pokojninskega 

zavarovanja ter regres za letni dopust.  

 
3. Na osrednjem mestnem trgu stoji gotska mestna Loža. Tudi ta palača je v dotrajanem 

in zaskrbljujočem stanju. Pritličje kazi neprimerno urejena kavarna, najbrž je imela 

občina svoje razloge za izbiro najemnika, v nadstropju pa domuje galerija Loža 

Obalnih galerij Piran. 

 



To poletje je galerija Loža morala zapreti vrata, ker se je rušil omet. Zato me zanima, 

ali sodobna likovna umetnost ni ključno torišče mestnega kulturnega življenja? Si 

torej loža ne zasluži temeljite prenove, tako kot muzej? 

 

Na podlagi Predloga sklepa o potrditvi Novelacije št. 2 Investicijskega programa za 

projekt "Obnova pokrajinskega muzeja Koper“ podajam pobudo, da se na podoben 

način začne reševati ostalo kulturno dediščino, ki je ravno tako poglavitnega pomena 

za Koper. 

 
ODGOVOR: Na Mestni občini Koper se zavedamo pomena objektov kulturne dediščine in programov, 
ki pomembno vplivajo na ohranjanje in dviganje bogatega kulturnega in umetniškega življenja v mestu 
Koper. Zato tudi venomer iščemo možnosti za prijavo na razpise za sofinanciranje, na osnovi katerih 
želimo pridobiti dodatna finančna sredstva, tako za obnovo objektov, kakor tudi za delovanje 
programa. Tako smo bili uspešni s prijavami za obnovo Gledališča Koper, v partnerstvu z ZRC UP 
obnova objekta Borilnice, ureditev ribiškega pristanišča, ureditev protokolarno-prireditvene dvorane 
Sv. Frančiška v Kopru in obnova Pokrajinskega muzeja Koper. To se le večje investicije, ki smo jih s 
pomočjo drugih virov uspeli izvesti. Obnove ulic in fasad v tem spisku niso navedene.  
 
Vsekakor se bomo zavzemali, da bomo tudi za objekt Loggie v Kopru pridobili ustrezen dodatni vir, 
kar bo tudi osnova za pripravo investicijske dokumentacije.  

 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta:  
 
PISNO: 
 

1. Krajanke in krajani Boninov že vrsto let čakajo na kanalizacijsko omrežje, katerega 
količenje trase je bilo izvedeno že pred cca 12 leti. 

 
Kdaj se bo pristopilo k izgradnji kanalizacijskega omrežja Bonini 2. faza?  

 
2. Pri gradnji oz. postavitvi kanalizacijskega omrežja se je, do sedaj, dajalo poudarek 

predvsem na vodovarstvenem območju reke Rižane, kar v Združeni levici podpiramo 
in je tudi pravilno s stališča varovanja kakovosti vode. 
 
Sprašujem vas ali ima MOK izdelano prioritetno lestvico postavitve kanalizacijskega 
omrežja po posameznih vaseh ter zaselkih?  
Zanima me tudi, kateri so kriteriji izbire po katerih MOK določa kje se bo gradilo 
kanalizacijsko omrežje?  
 
V kolikor MOK prioritetne lestvice izgradnje kanalizacijskih omrežij po vaseh in 
zaselkih nima, dajem pobudo, da lestvico glede na jasno opredeljene kriterije 
strokovne službe MOK oblikujejo. 
 

ODGOVOR: Plan izgradnje kanalizacijskega omrežja v MOK je narejen. Prav tako je tudi narejena 
prioritetna lestvica po kateri se izvajajo dela pri širitvi omrežja. Realizacija pa je odvisna od 
proračunskih sredstev in pridobljenih evropskih sredstev.  

 
 
MARKO KOCJANČIČ, član Občinskega sveta:  
 
Jaz bi imel samo eno prošnjo. Danes nisem skoraj nič govoril, zato ker sem se na to sejo 
malo težje pripravil. Največji problem tukaj je v tem, da se gradiva dobi prepozno. Naslednjič 
bi res rad, da bi se ta gradiva dobila malo prej.  
 



ODGOVOR: Sklic redne seje občinskega sveta s predlogom dnevnega reda in gradivom se skladno s 
Poslovnikom Občinskega sveta MOK pošlje članom občinskega sveta po elektronski pošti najmanj 8 
dni pred dnem, določenim za sejo. Poročila delovnih teles, stališča Nadzornega odbora, mnenja 
Samoupravne skupnosti italijanske narodnosti, predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja ter odgovori na vprašanja članov Občinskega sveta pa se članom Občinskega sveta lahko 
predložijo na sami seji. Res pa je, da izjemoma člani Občinskega sveta prejmejo gradivo tudi v 
krajšem roku. To je zlasti v primerih, ko gre za nujne razširitve predloga dnevnega reda, ali pa v 
primerih, ko pri pripravi gradiv sodelujejo tudi zunanje institucije oziroma sodelavci.  
  

 
PISNO: 
 
Na vodovarstveno območje reke Rižane meji Loka, ki nima še rešenega sistema kanalizacije 
in se fekalne vode stekajo v podtalnico. Po informacijah s katerimi razpolagamo se je 
zalomilo pri finančni konstrukciji projekta oz. MOK ni dobila kohezijskih sredstev – ali nam 
lahko kaj več poveste/napišete o vzrokih? 
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je že pred leti izdelala vso potrebno projektno dokumentacijo za 
gradnjo vodovoda, meteorne in fekalne kanalizacije v naselju Loka. Že v letu 2011 je bilo pridobljeno 
gradbeno dovoljenja in podana vloga na razpis za pridobitev nepovratnih sredstev iz Operativnega 
programa »Razvoj regij«, vendar so bile vse dosedanje vloge podane na ministrstvo, zaradi 
nezadostnih sredstev, zavrnjene. Prav tako smo se prijavili na  razpis v letu 2014 in bili prav tako 
neuspešni. V letu 2013 je bilo gradbeno dovoljenje z odločbo tudi podaljšano. 
 
Službe Mestne občine Koper bodo še naprej intenzivno iskale možnosti sofinanciranja tega zelo 
pomembnega projekta z željo, da se čim prej realizira. 

 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta:  
 
Jaz bi dal samo pobudo, da bi dobivali tudi zapisnike prej, ne šele z naslednjim vabilom, in 
sicer v roku do 14 dni. To je moja pobuda. 
 
ODGOVOR: Skladno s 76. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Koper se zapisnik 
predloži občinskemu svetu v sprejem na naslednji seji, zato se predlog zapisnika posreduje članom 
Občinskega sveta skupaj s sklicem naslednje seje Občinskega sveta. Sklepi, ki jih je sprejel Občinski 
svet pa so v nekaj dneh po seji objavljeni na spletni strani MOK. Za morebitne dodatne informacije pa 
se lahko člani obrnejo na Službo za občinski svet.  

 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 
Jaz imam tudi eno pobudo oziroma eno prošnjo. Glede na to, da smo svetniki lahko 
udeleženi na večini sej delovnih teles brez možnosti glasovanja, bi prosil, če lahko o sklicih 
sej tudi obveščate. Zdaj ne vem, če imajo vsi to željo, ampak jaz bi rad bil obveščen o tem, 
za vsako delovno telo. Rad bi prišel na kakšno sejo delovnega telesa.  
 
ODGOVOR: Sklici sej delovnih teles so objavljeni na spletni strani MOK. Prav tako smo vabila že za 
zadnje seje delovnih teles, in jih bomo tudi za naslednje, posredovali vodjem klubov in samostojnima 
članoma Občinskega sveta. Skladno s Poslovnikom Občinskega sveta MOK se član občinskega sveta 
lahko udeležuje tudi sej delovnih teles, v katerih ni član in na njih razpravlja, brez pravice glasovanja, 
raze sej Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter Komisije za priznanja in nagrade. 
 
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Dala bom eno pisno pobudo, pa še eno ustno. Danes bi se obrnila na pristojne v občini,da v 
kolikor je možno dodelijo prostor Karitasu, in sicer za skladiščenje dobljenih stvari. Karitas se 
je preselil pred kratkim. Imajo nove prostore, vendar so ti prostori namenjeni, oddaji stvari, ki 



jih zberejo. Pridejo pa trenutki, ko dobijo več stvari in jih nimajo kam skladiščiti. Torej, v 
kolikor bi občina imela kakršnokoli možnost, da jim ponudi za začasno koriščenje katero od 
praznih stavb ali prostorov v občini, bodo le-tega zelo veseli.  
 
ODGOVOR: Medsebojno sodelovanje med Mestno občino Koper in Škofijo Koper ocenjujemo kot 
izredno uspešno, saj se premoženjskopravne zadeve vrsto let rešujejo tekoče. Pred časom je prav 
Mestna občina Koper, v sodelovanju s Škofijo Koper, oddala poslovne prostore na Vojkovem nabrežju 
za potrebe Karitasa, in sicer do prodaje le-teh. Trenutno lokalna skupnost ne razpolaga z ustreznimi 
skladiščnimi prostori. V kolikor se bodo tovrstni prostori v lasti MOK pridobili nazaj v posest, se bo 
upoštevala možnost oddaje teh prostorov za potrebe Karitasa.      

   
PISNO:  
 
Predlog: 
 
Predlagam, da Mestna občina Koper (MOK) sprejme odlok o ukinitvi oziroma prepovedi 
uporabe plastičnih nosilnih vrečk v vseh trgovinah v MOK. Namesto plastičnih vrečk naj se 
uporabljajo papirnate vrečke, vrečke iz materialov, ki jih je možno reciklirati ter torbe za 
večkratno uporabo. 
 
Obrazložitev:  
 
Iz Pilotne študije Inštituta za vode in Kemijskega inštituta je razvidno, da je stanje našega 
morja že alarmantno. Na vsak kvadratni kilometer morja plava milijon mikrodelcev plastike in 
iz njihovih podatkov je razvidno, da je slovensko morje najbolj onesnaženo morje na svetu, 
kar si seveda ne smemo dopustiti. 
 
Pilotna študija dveh inštitutov – za vode in kemijskega – kaže, da je naše morje bolj 
onesnaženo kot severni Pacifik, ki je do sedaj veljal za najbolj onesnaženo morje na svetu. 
Največ vidnih kosov plastike so strokovnjaki našli na obali Mesečevega zaliva, na Debelem 
rtiču in v Fiesi, vendar se prava nevarnost skriva v morju. Strokovnjaki so s posebno mrežo, 
imenovano manta in z analizo rezultatov prišli do izsledka, da ima slovensko morje v 
povprečju na kvadratni kilometer milijon mikrodelcev plastike (ki pa niso tako majhni, da jih 
ne bi videli, ko so enkrat zbrani na kupu), najnižji analiziran vzorec je imel 150.000 
mikrodelcev, najvišji pa vrtoglave tri milijone mikrodelcev. 
 
Za primerjavo, vzhodni del severnega Pacifika, ki je doslej veljal za najbolj onesnaženo 
morje na svetu, ima vrednosti v povprečju okrog 300.000 mikrodelcev na kvadratni kilometer, 
Beringovo morje, ki velja za najčistejše na svetu, pa jih ima le 68. 
 
Plastika se v morju znajde predvsem zaradi malomarnosti ljudi, saj nekateri mečejo palčke 
za ušesa v straniščno školjko. Te se zaradi svoje majhnosti izognejo filtrom čistilnih naprav in 
pristanejo v morju. Tu pa so še plastične vrečke in plastična embalaža, ki jih lahko najdemo 
vsepovsod in predstavljajo izjemno velik problem, če pomislimo, da njihova razgradnja lahko 
traja tudi do 1000 let. 
 
Omenjene mikrodelce plastike, ki ne plavajo na površju, ribe velikokrat zamenjajo za hrano. 
Študija je pokazala, da je plastika prisotna v vsaj 15 odstotkih brancinov in orad v našem 
morju. Ta plastika se širi v organizmu ribe in je za človeka zelo nevarna. Nanjo se namreč 
vežejo številne človeku škodljive snovi, nevarna pa je tudi sama plastika, ki je kancerogena 
in velja za hormonskega motilca. 
 
Zaradi navedenega predlagam, da MOK kot največja obalna občina prevzame prvi korak k 
reševanju vsaj dela te problematike in postane vzor še ostalim trem obalnim občinam ter v 



prihodnje tudi Sloveniji in omeji uporabo izjemno škodljive plastike vsaj tam, kjer ima 
možnost.  
 
ODGOVOR: Strokovne službe občinske uprave proučujejo možnosti za sprejem predlaganega odloka. 
 
 
 
Koper, 26. marec  2015     SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 
 
 
 

 
 


